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Kjære menighet 

 

2020 er historie. Heldigvis vil mange si, med optimisme for at vi i det nye året skal få bukt med 
pandemien og for at både kirkeliv og hverdagen skal normaliseres.  

Fjoråret ble et vanskelig år for mange. Det religiøse og sosiale fellesskapet i vår menighet fikk en 
bråstopp i mars, i likhet med menigheter over hele landet. Kirken opplevde en historisk 
nedstengning, og muligheten for å aktivt utøve sin gudstro ble fysisk avgrenset. I ukesvis var 
kirkeklokkenes enslige kiming noen minutter hver lørdag det eneste som minnet om kirkeliv.  

I krisetider søker mange til kirken. Med stengt kirke, og med påfølgende åpning med sterke 
begrensninger på aktiviteter og hvor mange som kunne samles, måtte vi finne alternative måter å 
formidle på. Det ble spilt inn digitale gudstjenester og det ble formidlet åndelig innhold på epost 
og i sosiale medier. Dette ble godt mottatt og vi har tatt noen nye skritt i hvordan vi kan 
kommunisere med våre medlemmer når krisen treffer oss. 

Selv om den digitale verden også har inntatt kirken og menighetene vil det likevel være slik at folk 
ønsker seg fysisk til tilbake til kirken når hverdagen er tilbake.  

Håpet er at vi kan tilby et rikt og variert menighetsliv igjen så snart som mulig. Det betyr at eldre 
igjen kan treffes på formiddagskafé, at vi på ny kan ha middager på tvers av alle aldersgrupper, at 
barn og ungdom igjen fritt kan utfolde seg i barneklubb og ungdomstreff, at konfirmantene får en 
normal konfirmasjonsforberedelse og at alle de andre tilbudene i Berg menighet gir deltagelse og 
glede.  

Vi har lært mye det siste året. Men det viktigste visste vi fra før; det kristne og sosiale fellesskapet i 
Berg står sterkt. Nå vet vi at det står minst like sterkt også i krisetider.  

 

Hilsen menighetsrådet 
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1. MENIGHETSRÅDET  
 

Erik Skarrud (leder), Trude Welde (nestleder), Einar Værnes (representant KF), Enghild Steinkjer 
(vara KF), Lisbeth Helliksen (referent), Kristian Abrahamsen.  

Vara: Håvard Østgård Jensås, Solbjørg Mevatne, Toril Knutshaug, Arne Hagen, Harald Buhaug.  

Menighetsrådet har i 2020 behandlet 70 saker og hatt 10 møter. I tillegg har det vært fellesmøter 
mellom Strinda, Strindheim og Berg som oppfølging av bispevisitasen og for å snakke om 
muligheten av å ha felles menighetsblad.  

 

2. MENIGHETENS ANSATTE  
 

Prost      Nils Åge Aune  
Prostiprest    Oddvar Gudmestad  
Prostesekretær    Elisabeth Torp 
Sokneprest i Berg    Bergljot Svanholm  
Sokneprest i Strinda    Trond Roland  
Kapellan    Børre Rindal (fra okt. sokneprest i Strindheim) 
Soneleder     Jarle Jacobsen  
Daglig leder    Lise Brækken  
Kateket     Torunn Karlsen 
Kantor     Bjørn Vevang (ut juni. Avskjedsgudstjeneste 23/8)  
Diakon     Ingun Bøe 
Menighetspedagog trosopplæring  Øystein Sørensen 
Kirketjener    Enghild Steinkjer (på timebasis) 
Diakoniarbeider   Randi Torset (ut juni) 
Engasjement, KRIK    Ida Heggen. I høstsemesteret også Oddny Gumaer 
Engasjement Babysang  Elise Hørgård Unsmo 
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3. GUDSTJENESTER 
 

Gudstjenesteutvalget har bestått av Kirsti Sæbø, Bergljot Svanholm, Per Teigen, Alexander 
Wahba, Bjørn Vevang (t.o.m. juni), Erik Skarrud, John Dagfinn Larsen (leder). 

Utvalget hadde to møter og jobbet først og fremst med ny lokal grunnordning for gudstjenestene. 
MR har søkt om et halvt års utsettelse på å levere liturgisk grunnordning for hovedgudstjenesten 
og Torsdagsmesse.  

Gudstjenesten var et hovedtema under bispevisitasen i januar/februar.  
Berg menighet inviterte til Torsdagsmesse med påfølgende samtale om hva som er viktig og 
hvordan vi ønsker at gudstjenestelivet i de tre menighetene våre skal se ut. I løpet av året har 
menighetsrådet gjennomført en undersøkelse om gudstjenesten, og den ga noen interessante svar 
på hva som oppleves viktig i en gudstjeneste og på hvilke dager og tidspunkt vi ønsker å legge den 
ukentlige gudstjenesten. Det førte blant annet til at noen flere gudstjenester vil bli lagt til 
kveldstid. 

På grunn av restriksjoner under koronapandemien har vi i deler av året ikke kunnet gjennomføre 
gudstjenester i det hele tatt. Da laget vi, med god hjelp fra et lite filmselskap digitale gudstjenester 
som ble lagt ut på YouTube og facebook. To av disse gudstjenestene var i Berg.  
I deler av året har vi hatt øvre grense på 50 tilstede i kirkerommet. Kirkerommet er ommøblert 
med to meter mellom hver stolrad og vi har ansatt kirketjener til stede som anviser plass og sørger 
for smittevask og registrering. 
Fra jul har vi hatt påmelding via Checkin.no.  
Julaftensgudstjenesten kl 13 ble gjennomført med en tilrettelagt utgave av barnas julemusikal. 
Den ble filmet og gjort tilgjengelig for mange flere enn de 50 som hadde lov til å være til stede der. 

Statistikken for 2020 kan ikke sammenlignes med noe annet år. På tross av avlyste gudstjenester 
har vi likevel hatt 61 gudstjenester, blant disse én gudstjeneste på konfirmantleir.  
Det høye tallet skyldes at vi har gjennomført flere konfirmasjons- og dåpsgudstjenester enn 
normalt for å få plass til flest mulig av dem som har ønsket å være med. Dåpstallene for 2020 er 
noe lavere enn andre år. Flere har valgt å utsette dåpen til de får samle familien igjen. Vi har hatt 
én vielse i Berg, og har dermed ikke vært rammet av alle vigselsavlysningene som ellers har 
kommet i kirkene. Bisettelser og begravelser har gått nesten som normalt, med begrensning på 50 
til stede. 

Torsdagsmessene har blitt gjennomført når det har vært mulig, men på grunn av den ustabile 
situasjonen har det ikke vært mulig å 
jobbe systematiske med å bygge opp 
en fast gruppe ungdom / unge voksne 
til disse gudstjenestene. Vi har hatt  
43 nattverdgudstjenester  
10 familiegudstjenester 
2 samtalegudstjenester med musikal  
4 konfirmasjonsgudstjenester i tillegg 
til skole- og barnehagegudstjenester.  
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I år har vi alternert både med Strinda og Strindheim om sommergudstjenestene og gudstjenestene 
i høytidene. Det utgjorde ingen stor forskjell i sommer, i påska legges nå palmesøndagens 
gudstjeneste til Strindheim kirke. 

Til sammen har 2.829 mennesker vært til gudstjeneste i Berg kirke i 2020 (2019: 4.216). Antall 
deltagere til nattverd er 2.023 (2019: 1.718).  

Kvinnenes internasjonale bønnedag ble også i år markert i gudstjenesten nærmest opp til 8. mars. 
I oktober hadde vi misjonsgudstjeneste. 

4. REGNSKAP 
 

Noen hovedtall: 2020 Budsjett 2019   

Salgsinntekter 135.270 152.700 112.835  

Refusjoner 1.556 6.500 14.351  

Tilskudd Bisped.råd 45.000 45.000 0  

Andre tilskudd 46.105 16.000 0 

Ofringer eget arb. 42.155 55.000 64.249 

Ofringer andre 87.012 85.000 98.603  

Gaver 206.900 31.200 430.716 

Sum inntekter 563.998 391.400 720.754 

Lønnsref. 60.773 63.000 

Varer/tjenester 131.702 142.300 220.541  

Ref. til andre 14.203 19.000 169.479  

Ovf. offer m.m. 87.012 85.000 98.603  

Tilskudd til andre 63.680 60.000 103.368  

Ikke refunderbar mva 17.966 0 0  

Sum driftskostn. 375.336 369.300 591.991 

Sum driftsresultat + 188.662 + 22.100 + 128.763  

Renter 13.938 23.000 25.230  

+Bruk av bundne fond 60.773 63.000 173.460   

+Bruk av ubundne fond53.408 58.651 84.284  

-Avsatt til ubund. fond104.052 112.551 43.882  

-Avsatt til bundne fond57.269 54.200 203.962 

Resultat finans - 33.202 -22.100 + 35.130 

Resultat  + 155.460 0 + 163.893 
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Korona-pandemien har satt sitt preg også på regnskapet. En del arrangement har blitt helt avlyst, 
andre har det vært antallsbegrensninger på. Der inntekter og utgifter følges ad, f.eks. innen 
diakoni, utgjør det ikke så mye på totalen. Men på ofringer har det gitt seg negative utslag. 
Budsjett-tallene som ligger inne, er de som er revidert etter at vi visste om det meste av korona-
følgene. 

Salgsinntekter består av betaling fra deltakere (dvs. kontingenter, egenandeler), kollekter på 
torsdagskafé, babysang, betaling for middag o.l., julemesse, utleie kirka. Julemessa fikk inn 
kr.27.040. da det ble bare lotteri. Over kr.50.000 av inntektene er relatert til Amistad. Utleie 
kr.16.350. 

Refusjoner inn er fra Strinda. 

Tilskudd fra bispedømmerådet: kr.40.000 til Kirkas Grønne Agenter + kr.5.000 i koronamidler til 
digitale opptak av gudstjenester. 

Andre tilskudd: Kr.3.365 i frifondmidler til barneklubben + kr.15.700 fra Sæthers legat til dekning 
av forventet diakonalt underskudd + kr.27.040 fra julemessa til Tamboskolen og Cristo Vive. 

Offer eget arbeid bare 2/3 av fjoråret. 

Offer til andre er prioritert på bekostning av offer til eget arbeid. Derfor er ikke reduksjonen så 
stor der. Påvirker ikke resultatet. Samme beløp videresendes. 

Gaver: Det meste er forskudd på arv på kr.200.000. Den var ikke budsjettert. 

Lønnskostnader: R. Torvik 1. halvår. Det er dekket av fond. 

Varer/tjenester: til aktiviteter, læremidler, mat, blomster, banktjenester, annonser, trykking PR-
brosjyrer, honorarer, inventar og utstyr, vedlikehold – dvs. i grunnen det meste. 

Refundert til andre: Til Strinda og Strindheim for fellesprosjekt (dåpsmateriell, frivilligfest).  

Overførte offer: Både til misjonsprosjekt og andre. 

Tilskudd til andre: 50 % til hver av Tamboskolen og Cristo Vive av julemessa. (Føring i to aktiviteter 
gir dobbel effekt i regnskapet.) Pastorlønn Cristo Vive er støttet med kr.9.600. 

Ikke refunderbar merverdiavgift: For å få refundert utlagt merverdiavgift må menigheten ha 
minst kr.20.000 til gode. Vi hadde bare kr.17.966 til gode. Dermed måtte merverdiavgiften 
utgiftsføres.  

Bruk av bundne fond: Fra diakonifond til dekning av diakonilønn. 

Bruk av ubundne fond: Amistad, Kantoriet og barneklubben hadde penger til gode fra 2019. Det 
er tatt inn i 2020-regnskapet. Underskudd på barne- og ungdomsarbeidet 2020 er dekket av fond. 

Avsatt til ubundne fond: Overskudd på barneklubben, Amistad (kr.72.209) og Kantoriet satt av til 
fremtidig bruk. 

Avsatt til bundne fond: Kr.38.650 i ubrukte KIGA-midler. Ubrukte diakonale midler til diakonifond. 
Overskudd kirkebygg kr.15.612 til kirkefondet. 

Overskuddet på kr.155.460 settes av til disposisjonsfondet (egenkapitalen). 
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Balanse  2020 2019  
Bank og kasse 1.618.691 1.446.215   
Tilgodehavende mva (er utg.ført i 2020) 0 24.002 
Kortsiktige fordringer (fakturert, ubetalt) 7.600 0  
Kostnader vedr. 2021 betalt i 2020 4.415 0 
Sum eiendeler 1.630.706 1.470.217 
 
Disposisjonsfond 762.078 599.861 
Disp.fond barne- og ungdomsarbeid 24.399 57.165 
Disp.fond Amistad 72.209 0 
Disp.fond Kantoriet 12.574 0 
Sum disposisjonsfond 871.260 657.026 
 
Kirkefond 435.653 420.041 
Fond diakoni 63.152 120.615 
Fond Kirkas Grønne Agenter (KIGA) 38.650 0 
Sum bundne driftsfond 537.455 540.656 
 
Leverandørgjeld 61.532 200 
Påløpte kostnader vedr. kommende år 5.000 108.443 
Sum kortsiktig gjeld 66.532 108.643 
Sum egenkapital og gjeld 1.475.247 1.306.325 
Udisponert resultat for året + 155.460 + 163.892 
 
Regnskapet føres av Kirkelig Fellesråd i Trondheim og revideres av Trondheim kommunerevisjon. 
 

5. SKOLER / BARNEHAGER OG KIRKESAMARBEID 
 

Samarbeidet med Berg skole er stabilt, men i år var det mye å avklare før vi kunne gjennomføre 
årets julegudstjenester. 4. trinn begynner tidlig på høsten å øve inn julemusikalen, og vi var lenge 
usikre på om vi kunne gjennomføre gudstjenestene i kirka. Det endte med én skolegudstjeneste 
der førsteklassingene var invitert. Denne ble filmet sånn at resten av skolen kunne se den på 
skolen. I stedet for en full andre gudstjeneste ble foreldrene invitert til å se musikalen etterpå. Den 
tida hadde vi ikke lov til å synge, så det som ble igjen av gudstjenesten var nådehilsen og 
velsignelse.  

Under bispevisitasen i januar/februar inviterte vi i samarbeid med Strinda videregående skole 
ledelsen ved alle skolene i Strinda, Strindheim og Berg til en samtale. Temaene for samtalen var 
samarbeid skole / kirka, barn- og unges oppvekst vilkår, tro og helse. Ikke alle skolene var 
representert, men det ble en veldig fin samtale, og helsearbeider ved Strinda ga oss et sterkt 
innblikk i ungdoms mentale helse, press, rus og russetid. 
Biskopen fikk også møte med en skoleklasse som hadde forberedt spørsmål de ville ta opp. 

Helsefag ved Strinda VGS har brukt å invitere presten til undervisning om sorg og død, dette utgikk 
i år. Likedan har de brukt å komme i kirka til undervisning i religion, det utgikk også.  
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Berg barnehage fikk også besøk av biskopen under visitasen. De hadde forberedt seg med 
tegninger, vi fikk omvisning i lokalene på Frydenberg og innføring i hverdagen i barnehagen. 
Påskevandringene ble avlyst i år, men julegudstjenestene ble gjennomført for alle barnehagene vi 
samarbeider med (Hundremeterskogen, Sætra, Lidarende og Berg familiebarnehage). Berg 
barnehage kunne ikke invitere med besteforeldrene i år. 

Småbergan barnehage har i løpet av året hatt besøk at menighetspedagog Øystein Sørensen. De 
ansatte har vært i Berg kirke på planleggingsdager. Der har presten vært med og snakket om 
formidling av bibelkunnskap og trosrelaterte tema til barn. 

 

6. TROSOPPLÆRING  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Det nasjonale slagordet for Kirkens trosopplæring er «Størst av alt». Logoen gjenspeiler både tro, 
håp og kjærlighet - og det store fellesskapet! 
 
Trosopplæringsutvalget i Berg  
Ole Magnus Lauritzen, Trude Hogstad Welde, Bergljot Svanholm og Øystein Sørensen (sekretær). 
Utvalget ble formelt lagt ned i oktober, og erstattes delvis av lokale arbeidsutvalg og 
planleggingsgrupper for de enkelte tiltakene. 

Felles trosopplæringsutvalg for Strinda, Berg og Strindheim 
Er vedtatt opprettet, og planlagt oppstart er februar 2021. 

Pedagogressurser Strinda og Berg  
Øystein Sørensen er ansatt i 100 % stilling som menighetspedagog for Strinda og Berg, og han har 
hovedansvar for trosopplæringstiltak i aldersgruppen 0 - 18 år. Kantor Bjørn Vevang var ansatt  
40 % stilling i trosopplæringa med vekt på det musikalske. Han slutta etter et halvt år i 2020 med 
avskjed på en trosopplæringsgudstjeneste 23. august.  
Trosopplæringskoordinator for hele Strinda prosti er Odd Erik Stendahl i 100 % stilling, som også 
inkluderer å lede trosopplæringa i Strindheim menighet. Kateket Torunn Karlsen har 
konfirmantarbeidet i Strinda og Berg, samarbeid barnehage/skole-kirke og ungdomsarbeid som 
hovedoppgave.  
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Grete Winther Westrum og Elise Hørgård Unsmo har vært ansvarlig for Babysang henholdsvis vår 
og høst 2020. Ellers er sokneprest Bergljot Svanholm også pedagog av utdanning og i sitt hjerte, og 
hun var aktivt med på de fleste trosopplæringstiltak i Berg. 

 
Når Trosopplæringstiltak (2019-tall i parentes) 
Hele året Dåpssamtaler med alle bosatt i Berg, uansett 

hvor barna døpes 
 

Hele året BabySang- Felles for Strinda og Berg i Berg kirke 61 barn (107) 
27. september Småbarnsgudstjeneste 1-2 åringer Berg kirke 8 barn (6) 

18. november 
Adventsamling 3-åringer Berg  
(Avlyst, men utdelt 6 adventspakker) 

6 utdelt (12) 

18. oktober Utdeling av 4-årsbok Berg 10 barn (4) 

November- 
Desember 

Prosjektkor for julespill 24. desember for  
4-åringer Berg 

1 barn (1) 16 barn totalt 

 
23. mars Kirketeater i Strindheim kirke (Felles S, B, SH) 0 barn (9) 
23. august Førsteklasses 6 år Utdeling 6-årsbok Berg kirke 7 barn (9) 
08. september Noas ark-dag 2. klassinger Berg kirke (Avlyst) 0 barn (17) 

3/10. september 
Oppdag med Speider’n! 3. klassinger (Felles 
Strinda, Berg, Strindheim) 

4 barn (6) 

14.-15. januar 
Tårnagenter 3. klassinger i Strinda kirke (SH og 
B) 

20 barn (3) 

26. februar Karnevalsfest/ Fra fest til faste i Berg kirke 13 barn (18) 

24. september 
Pizza, sykkel og Newton 5. klasse (Avlyst, få 
påmeldte) 

0 barn (11) 

14.-15. november Lys Våken i Berg kirke (Felles S, B, SH) (Avlyst) 0 barn (9) 

28. januar 
Jorda rundt på en dag 7. trinn. (Felles S, B, SH) 
(Avlyst) 

0 barn (7) 

12.-14. juni Pre- konf. leir – Prøv før du velger! (Avlyst)  
     
   
Trosopplæringsplanen 
Trosopplæringsutvalget har sammen med stab planlagt og gjennomført tiltakene.  En viktig del av 
dette er å rekruttere frivillige ledere og medarbeidere – både foresatte, voksne frivillige og 
ungdomsledere.  

PR og media 
Informasjon og kontakt er viktig.  Vi har brukt en del tid på å sende ut invitasjoner i posten til hele 
årskull, informere på nettsidene samt utvikle gode påmeldingsskjema. Vi tar vare på 
kontaktinformasjon som mobil og epost, men respekterer folks begrensinger på bruk. I etterkant 
bruker vi ofte Facebook for å dele informasjon om arrangementet med bilder og litt tekst. Bilder vi 
benytter på trykk eller digitalt, er alltid klarert. Nye tiltak i planen fases inn, og vi justerer 
opplegget etter erfaringene som blir gjort. 
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Bevisstgjøring, valg og involvering 
Den store utfordringen er å bevisstgjøre foreldre om at det er viktig å prioritere trosopplæringen. 
Vi ønsker det skal oppfattes som et pensum, men denne tanken tar tid å innarbeide. 

Arbeid med barn og unge er ofte knyttet til gruppe. Hvis noe fenger hos noen barn får de ofte med 
seg andre. Vi jobber med å få foreldre til å motivere ut fra sine nettverk, og også delta i 
arrangementskomiteer.   

 
Pandemi- året 2020  
Dette året har gitt oss noen tankevekkende utfordringer. Hvordan når vi ut til barn, ungdom og 
familier når vante samlingsformer er utelukket eller sterkt begrenset på grunn av smittefare?! 
 
Lokal stab og ulike pedagogforum har diskutert muligheter og hindringer, og man har prøvd nye 
kanaler og tillatt kreativiteten blomstre – spesielt digitalt. 
- Ubetjent sporløp utenfor kirkene med digital innsending før pinse (prest, pedagoger) 
- Innspilte gudstjenester fra Strinda, Berg og Strindheim (prester, kantor, pedagog) 
- Konfirmantundervisning med digitale oppgaver (kateket, prest) 
- Zoom- samlinger for ungdommer (kateket) 
- Digital adventskalender for ungdommer med innsending av svar og trekking av premier 
(trosopplæringskoordinator, kateket, pedagog og diakon) 
- Flere filmsnutter på Facebook (flere) 
- Samling av digitale ressurser om påske rettet mot barnefamilier (pedagog) 
 
Fysisk og digitalt 
Samtidig har vi brukt gamle metoder så langt som mulig og stadig invitert via posten til fysiske 
samlinger. Noen fysiske møter ble gjennomført. Noen arrangement hadde til og med flere 
deltakere enn tidligere år. 

Andre ble avlyst på grunn av få påmeldte, smitteskepsis hos foreldre, skolekarantener eller fordi vi 
ikke så det forsvarlig ut fra smittevernanbefalinger. Siden situasjonen og restriksjonene har skiftet, 
har vi hele tiden vært i beredskap. 

Men vi legger ikke skjul på at både ansatte og frivillige har kjent på frustrasjon og skuffelser. Det 
gjelder også mulige deltakere og familier. 

Erfaringer og læring 
Konklusjonen er at noen nye tiltak har ført fram for å holde kontakten. Vi merker at publisering av 
filmer og bilder gir god oppmerksomhet på Facebook og YouTube. 

Samlinger utendørs har gitt rom for flere og reduserer smitterisikoen. Vi har også postsendt bøker 
og materiell, eller delt ut materiell på døra til folk hjemme, med gode tilbakemeldinger. 
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Erfaring og læring  
Vi har fått bedre kompetanse på digitale plattformer, og tar med 
oss noen gode erfaringer. Men vi innser at det ofte krever mye tid 
og innsats på planlegging, gjennomføring og oppfølging. 
Mange opplever at mye skjermtid er utmattende og isolerer, selv 
om det finnes mye bra kurs, undervisning og formidling på nett. 

Ingenting er bedre enn ekte møter, inne som ute, og vi tror at 
våre barn og ungdommer ønsker å ha det framover, så langt det 
er mulig. 
 
Frustrasjoner og nye muligheter 
Så får vi holde ut i tålmodighet, være ærlig om frustrasjonen og 
skuffelsen som hele samfunnet opplever, og kanskje la den gjøre 
oss mer oppfinnsomme til nye muligheter og tenke utenfor 
boksen når det gjelder møter med medmennesker. 

 

Hellige-tre-kongers - fest 
Juletrefesten ble gjennomført på tradisjonelt vis med sanginnslag fra julaftens barnemusikal og 
fjerdeklassinger fra Berg skole. Det er bestandig stas å gå rundt juletreet. Antallet holder seg 
stabilt, ca. 70 totalt, hvorav 40 barn. Mange kommer med bidrag til kaffebordet og mange hjelper 
til praktisk underveis.  

Barneklubben 
Som alle andre fritidsaktiviteter i 2020 ble også Barneklubben rammet av koronarestriksjonene og 
vi kunne dessverre ikke ha så mange samlinger som vi egentlig hadde planlagt og ønsket oss. Det 
var totalt 6 samlinger i 2020: møtene i april, mai og juni ble avlyst så det var bare 2 samlinger i 
vårsemesteret; men så var vi så heldige å kunne starte opp igjen fra september, så det ble 4 
samlinger i høstsemesteret.  

Vi har månedlige barneklubbmøter første torsdag i måneden og mange barn kommer innom. 
Barneklubben er for barn fra 4-8 år, men vi ser at både yngre og eldre barn trives og ønsker å delta 
på samlingene. Vi begynner med andakt og sang. Deretter fortsetter vi med hobbyaktiviteter. Vi 
maler og dekorerer forskjellige fine gjenstander som kan være både praktiske og dekorative å 
pynte med. Barneklubben varer i én time, og avsluttes med sang.  

Vi hadde 30 ulike barn innom barneklubben i løpet av 2020. 21 barn var med på samlingene i 
vårsemesteret og 19 barn i høstsemesteret, sånn at totalt antall besøk gjennom hele året var 40 
barn.  

Barneklubben i Berg kirke har blitt ganske populær blant flere, og selv om besøkstallene varierer 
noe fra gang til gang, er det en ganske stabil gruppe som kommer på de fleste samlingene – og det 
til tross for at det ikke alltid kunne gjennomføres Middag i kirka før barneklubben i 2020. Vi har 
innført gode rutiner for smittevernstiltak og det virker som om alle føler seg trygge på 
barneklubben. Vi opplever at barneklubben er et godt sted å være, både for barna og for oss 
voksne. I 2020 har vi fortsatt med de to samme ledere som i 2019: Magni Vada og Stefanie Miorin. 
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Ungdomsarbeid 
I januar/ februar ble det arrangert ungdomskvelder og lederkvelder, men fra mars fikk vi ikke 
møtes fysisk. I mai arrangerte vi en quizkveld på zoom, hvor vinneren fikk premie levert på døra.  

Men vi fikk samlet alle til en fin avslutning på vårsemesteret på gården til familie Tijhuis på Jervan. 
Da fikk de som hadde fullført (et ganske redusert) ungdomslederkurs diplomene sine. 

Høsten 2020 kom vi i gang med nytt 
ungdomslederkurs med 6 deltagere. Parallelt med 
undervisningsopplegget for de nye har vi hatt tema 
for de eldre ungdomslederne og jobbet for å holde 
dem sammen i ett fellesskap, til tross for et 
aldersspenn fra 15 – 24 år. Fra november fikk vi igjen 
strenge restriksjoner. I desember arrangere vi digital 
adventskalender for alle ungdommene. Dette ble 
godt tatt imot og hver uke ble en vinner trukket. 
Vinneren fikk premien levert på døra. Vi har fått 
gode tilbakemeldinger fra både ungdommer og 
foreldre om at dette var et morsomt tiltak. Spesielt 
for de som har hatt hjemmeskole nesten et år har 
det vært et fint tilskudd i adventstida.  

Ungdomsklubben har i år fått styre bestående av Emma Lykken Gaustad som er ansvarlig for 
klubben, to av fjorårets konfirmanter og tre 9. klassinger. De har laget en plan med tema og 
aktiviteter for klubbkveldene, men dessverre har de ikke kunnet gjennomføre så mange av dem.  

Amistad 
Amistad er ei stor, fast gruppe med ungdom over 16 år. Dette året har de jobbet med fokus på 
Thailand og Det norske misjonsselskaps arbeid i landet. Vi rakk akkurat å gjennomføre to store 
dugnader, salg av dopapir og loppemarked, før alt ble stengt ned. I utgangspunktet hadde vi 
planlagt tur til Thailand i vinterferien 2021. Vi skjønte fort at det ikke ville være mulig. Turen ble 
utsatt til sommeren 2021 og er nå utsatt på ubestemt tid.  

 

7. KONFIRMANTER 
 

Konfirmantåret startet høst 2019, og det rapporteres i årsrapporten om kullet 2019/2020.  

Konfirmantåret gikk i gang som vanlig i slutten av august 2019 med pilegrimsvandring for alle 
konfirmanter. 63 grader nord var på konfirmantleir på Meråker i august. Tidligere har vi hatt 
konfirmantleir delt for KRIK og Emmausgruppene, men siden leirstedet Solhaug ble lagt ned, måtte 
vi finne nytt sted. Dermed dro alle KRIK- og Emmauskonfirmantene sammen på leir til 
Hållandsgården. Det gikk veldig bra, og både konfirmanter og ledere var stort sett fornøyde. 
Høsten gikk ellers som vanlig.  

Fra februar – juni var vi stort sett uten kateket på grunn av sykemelding og uten vikar.  
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Mars 2020 ble alt stengt ned på grunn av Covid 19.  Dermed ble det meste av konfirmantarbeidet 
satt på pause. De fikk noen hjemmeoppgaver, men det var ingen fysiske møter.  

Konfirmasjonene ble flyttet til august, og konfirmasjonsgudstjenestene ble satt opp med færre 
konfirmanter enn ellers. Strinda konfirmerte 86 konfirmanter, Berg konfirmerte 24.  

 

8. STRINDA KFUK-KFUK-SPEIDERE 
 

Medlemmer: 
Ved utgangen av 2020 besto gruppen av 24 medlemmer, hvorav fem ledere over 26 år. Resten av 
speidergruppa besto av en leder/rover, 8 rovere, tre vandrere, seks stifinnere og en oppdager. 
Dette er en oppgang på et medlem fra 2019.  

Ledere i 2020 har vært:  
Stifinner, oppdagere og vandrer: Ivar Ertesvåg, Inger Kværnø, Torgeir Heldal, Sylvi Gaut, Kristoffer 
Gaut og Magne Kværnø 
Roverkontakt vår/høst: Magne Kværnø 
Gruppeleder: Sylvi Gaut 
 
Aktiviteter: 
Speidermøtene: 
Speiderne har hatt speidermøte på torsdager 18-19.30, med fast utgangspunkt på Moholt 
menighetshus. Noen møter har hatt oppmøte ved Lohove eller Bekken. Møtene har vært felles for 
oppdagere, stifinner og vandrere med noe ekstra oppgaver for vandrerne i vårsemesteret. I løpet 
av høsten har det også vært møter der vandrerne har hatt eget program.  
Korona-situasjonen har bidratt til at nesten alle gjennomførte møter har vært ute. 

Roverarbeid: 
Det har vært noen få rovermøter i løpet av 2020. Korona har ført til lite møtevirksomhet. 

Samarbeid med andre grupper: 
Roverlaget består av medlemmer fra både Strinda, Byåsen og Hundhamaren.  
Ett rovermøte var sammen med speidere fra Hoeggen. 
Grunnet korona har det med unntak for deltagelse på JOTA/JOTI, ikke vært samarbeid med andre 
grupper fra mars og frem til jul. 

Turer og leirer: 
Påskeleir for rovere på Vassfjellkapellet – avlyst. To medlemmer i Strinda var med i 
arrangørgruppa. 

• Familietur til Jervfjellet 
• JOTA/JOTI – NSF arrangement på Melhus. Fire deltagere fra Strinda 

 
Annet: 
• Årsmøtehelg på Jæktvolden hotell på Inderøy. Tre deltagere. 
• Digitalt påskeoppdrag. Arrangør forbundet. Minst fire fra Strinda deltok.  
• Lysmesse i Berg 2. søndag i advent. 
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Økonomi: 
Gruppa har kr 27 i kontantbeholdning. Ved årsskiftet er saldo kr 68 696,16 på konto i Sparebank 
Sør. 

 

9. KURS/SAMTALETILBUD 
 

Det er nå en felles komite oppnevnt av menighetsrådene i Strinda, Berg og Strindheim. 
Ane Sundnes Koller er oppnevnt av Strindheim, Per Steinar Teigen av Berg og Erlend Storli av 
Strinda. I forrige årsrapport skrev vi at vi i løpet av 2020 ville komme med et innspill til 
menighetsrådene om hvordan kurs og samtale- tilbudet i de tre menighetene bør se ut i 
fremtiden. Det må bli i 2021. 

I fastetiden gjennomførte vi deler av kurset «Hjertets øye! Om tro og kunst». På grunn av korona 
fikk vi gjennomført 3 av 6 kvelder. Vi er godt fornøyd med profilen på kurset og ønsker å 
gjennomføre det i 2022. I alt 35 personer deltok.  

På høsten arrangerte vi samtalekurset «Tro i møte med korona» i Berg kirke. Vi brukte Korsvei sine 
veivisere som utgangspunkt. Bibelkurskomiteen holdt selv innledningene. 3 av 4 kvelder ble det 
før korona satte en stopper for den siste kvelden. I alt 25 personer deltok. Vi syns det ble 
interessante samtaler om et aktuelt tema. 

I tillegg til kurs har det vært samtalegruppe om 1. Korinterbrev og to bøker av Rowan Williams 
(Tokens of Trust og Being Disciples). Det har også vært samtaler om kommende søndags Bibeltekst 
på onsdagskveldene i forbindelse med Åpen kirke og kveldsgudstjenestene. Mange gode 
tilbakemeldinger på samtalegruppene.  

På tross av korona skjedde det mye på kurs/samtalefronten i 2020. Selvsagt litt skuffende å avlyse 
deler av fastekurset og etter hvert innse at vi måtte utsette det helt til 2022. 

 

10.  DIAKONIUTVALGET 
 

Diakoniutvalg for Strinda og Berg 
Utvalgets medlemmer: Gunn Bakken er leder (Strinda), Anne Sofie Stenersen (Strinda) Solbjørg 
Mevatne (Berg), Randi Torset, diakonimedarbeider (gikk ut juni -20) og diakon Ingun Bøe. Utvalget 
har hatt 3 møter i løpet av året og har behandlet 11 saker. 
 
Året 2020 har vært sterkt preget av avlysninger og restriksjoner ved arrangement. Fra mars til juni 
var alle aktiviteter avlyst, men fra juni og utover høsten har noen av arrangementene blitt 
gjennomført, men med strenge smittevernstiltak.  
Blant annet ble vår årlige busstur avlyst, også felles gudstjeneste ved Zion helse og velferdssenter. 
 
Årets julelunsj (Torsdagskaféen) ble avlyst. Vi har savnet fellesskap og møter i år, så 
menighetsrådet bestemte seg for å besøke dem som ellers ville vært på denne julelunsjen med 
julekort og sjokolade.  
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Allehelgen 
31.okt: Et par timer lørdag formiddag sto diakonen på Meny og delte ut lys fra Knausen lysstøperi 
sammen med en hilsen fra Den norske kirke. Mange tok imot, og noen stoppet opp for en kort 
prat.  
 
Allehelgensdag 1.nov: Antall besøkende var begrenset på grunn av smittevernsrestriksjoner. Kun 
50 hadde mulighet til å komme. Jonsvatnet sangkor deltok. De brukte alle kirkebenkene på venstre 
side i kirkerommet. Det gjorde at det ble litt trangt for den resterende menigheten. Det var både 
nattverd og lystenning under gudstjenesten, noe mange benyttet seg av. 
 
Også i år var kirken åpen etter gudstjenesten og frem til klokken 16. Det var mulighet til samtale 
med diakon, sitte i stillhet i kirkebenkene, og å tenne lys både i og etter gudstjenesten. Mange 
benyttet anledningen til å komme inn i kirkerommet for samtale, stillhet og lystenning. 
 
Torsdagskafè 
Et spennende og interessant program for året 2020 med totalt 9 møter, ble redusert til 4. Vi rakk 
møter i januar og februar før nedstenging, og startet på ny frisk i september og oktober før ny 
stopp. 

Til vanlig er det Torsdagskafé i Berg hver tredje torsdag i måneden. Solfrid Skoglund er leder og har 
ansvar for program. Diakon Ingun Bøe sørger for plakater og annonsering samt organist til sanger 
og trim. Jorunn Bagøien, Eva Holte, og Kari I. Larsen har ansvar for bevertning. Trim v/Rigmor 
Sæterhaug. Prester og diakon holder andakt. Foredragsholdere kommer fra og utenfor 
menigheten. Det har vært mellom 25-35 personer tilstede hver gang. Deltakerne uttrykker at de 
setter pris på arrangementet. Fellesskap, inspirasjon og lærdom er målet. 

Besøkstjenesten 
Målet vårt er å være et lyspunkt i tilværelsen for eldre og ensomme i menigheten. Dette prøver vi 
å oppnå ved: 

Blomsterbesøk til de som fyller 80,85,90,95< år og juleblomster etter liste. Bursdagsbarna får 
torsdagskafeprogram og kort med vårt navn og telefonnummer for eventuell kontakt senere. 
Besøkene gir informasjon om noen ønsker det.                                                               

Faste besøk for å ha noen å prate med, få hjelp til å komme seg ut eller delta på arrangement i 
menigheten. En telefon, en håndsrekning når det behov er viktig. Faste besøksvenner får besøk 
minst 2 ganger i måneden. Prestene og andre tar kontakt når de vet om noen som ønsker besøk. 

Vi fikk gjennomført blomsterbesøk frem til mars. Da bestemte vi at alle «bursdagsbesøk» skulle 
utsettes/samles til adventstid og nytt kirkeår. Vi kombinerte dette med den tidligere 
juleblomstutdelingen. Ved å flytte det fikk vi også satt ønsket fokus på adventstiden. 

Besøksgruppa i 2020  
Solfrid Skoglund (leder), Jorunn Bagøien, Gerd Buhaug, Liv Bysveen, Elsa Haltvik, Ingjerd Hveding, 
Kari I.Larsen, Berit Løfsnæs, Rigmor Sætherhaug og Margaret Værnes. Det avholdes vanligvis 4 
møter i året. I 2020 ble det 2 møter. På møtene fordeles nye blomsterbesøk, erfaringer fra besøk 
deles, og vi samtaler om hvordan vi best kan møte og hjelpe de vi kommer i kontakt med. Vi har 
gode rutiner på rapportering av besøk. Diakon Ingun Bøe er en naturlig samarbeidspartner. 
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Konklusjon                                                                                                                              
Mange blir positivt overrasket når Berg menighet husker dem. Ved besøkene opplever vi nesten 
alltid glede og takknemlighet. Mange har et godt nettverk og ønsker ikke faste besøk. 
Tilbakemeldinger viser at det blir satt stor pris på arbeidet vi gjør, både fra den som får besøk og 
fra nærmeste pårørende. 

Middag i kirka 
Året begynte normalt.  
Toril Knutshaug administrerte de 
frivillige medarbeiderne og sørget 
for en god plan for Middag i Kirka 
gjennom året. Men etter 
restriksjonene som kom i mars ble 
Middag i Kirka avlyst. I 
høsthalvåret ble én middag 
gjennomført (sept) med bra 
oppmøte og godt smittevern.  

 

11.  MISJONSUTVALGET 
 

Misjonsutvalget har bestått av: Gunn Bakken, Enghild Steinkjer og Olav D. Svanholm. Utvalget har 
hatt bare ett møte i året som har gått. 

Nytt misjonsprosjekt i Berg menighet 
Berg menighet har i mange år hatt misjonsprosjekt knyttet til Ecuador gjennom Normisjon. Siden 
2008 har prosjektet vært støtte til Tamboskolen i Cañar. 

Misjonsutvalget har foreslått å skifte prosjekt. På menighetsrådets møte i Desember ble dette 
vedtatt. Som et resultat retter vi fokuset mot Vest-Afrika og Senegal. Silje og Gunnar Svanholm 
Skogesal har bodd noen år i Berg menighet, den siste tiden i Melhus.  

Men i fjor bodde og studerte de i Frankrike for å lære fransk. Normisjon har startet et pionerarbeid 
i det fransktalende Senegal. Silje og Gunnar skal inngå i teamet som skal dele sin kristne tro til det 
marginaliserte malinké- folket i Senegal gjennom samtaler, bibelstudier og diakonalt arbeid. 

Berg menighets nye misjonsprosjekt blir å støtte dette arbeidet. Vi vil be for virksomheten, støtte 
arbeidet økonomisk og informere om et spennende nybrottsarbeid i menigheten. 
Berg menighet vil fortsatt ha kontakt med vennskapsmenigheten Cristo Vive i byen Cuenca, 
Ecuador. Landet er hardt rammet av pandemien og strenge restriksjoner er iverksatt. Store deler 
av året har gudstjenestene bare foregått digitalt. 
 
Strinda menighet fortsetter sitt misjonsarbeid med støtte til NMS sin virksomhet i Etiopia. 

Etiopia er også hardt rammet av pandemien. NMS har bidratt med nødhjelp. I tillegg har det 
gjennom året vært jobbet mye med språk- og bibeloversettelsesarbeid til minoritetsgrupper. 
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Støtten til kirkens forsoningsarbeid ble aktualisert da krigen nord i landet (Tigray- provinsen) brøt 
ut i høst.  

Gunn Bakken gikk ut av misjonsutvalget på slutten av året. Strinda menighet har derfor pr dato 
ingen representant i misjonsutvalget. 

Kontakt med Strindheim menighet 
Det har vært kontakt med misjonsutvalget i Strindheim menighet med tanke på mulig samarbeid. 
Etter et møte i januar foreslår vi å jobbe fram et fellesarrangement om misjon vinteren 2022. 

 

12.  SÆTHERS LEGAT 
 

Sæthers Legat har i 2020 startet et forvaltningssamarbeid med Formuesforvaltning fra juni 2020. 
Dette har vært et fornuftig valg, og vi ser at dette har gitt Legatet en bra avkastning. Endelige tall 
er ikke klare da regnskapet for 2020 ikke er ferdigstilt. 

Legatet har og i desember 2020 bidratt med vel kroner 15.000 til Menighetsrådet etter en 
ekstraordinær søknad. 

Legat styret består av Espen Gressetvold, Arne Storset, Marvin Wiseth og Niels A.Parelius som er 
formann. Marvin Wiseth overtok etter Stein Helliksen høsten 2020. 

 

13.  JULEMESSA 
 

Komitéen for 2020 (Elsa Haltvik, Jorunn Bagøien, Eva Kari Holte, Anne Helvik, Enghild Steinkjer og 
Bergljot Svanholm) hadde ett møte. Vi snakket om å gjennomføre Julemessa på en svært redusert 
og kontrollert måte, men uten noe fysisk arrangement på selve dagen. Men bare utlodningen ble 
gjennomført. Vi fikk gaver fra de fleste bedrifter som har gitt tidligere, og sammen med 
håndarbeid ble det mange fine premier. Utlodningen ble kunngjort via hjemmesidene, Facebook 
og mail, og det ble solgt lodd via VIPPS og bankkonto.  

Gøy å se givergleden og dugnadsinnsatsen for at vi også i år skulle kunne gi skikkelige bidrag til 
misjonsprosjektet og vennskapsmenigheten vår. Resultatet ble på over kroner 26.000, mange 
ganger høyere enn resultatet på noen utlodning tidligere. 
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14.  KIRKEBYGGET  
 

Bygningsutvalgets oppgave er å sørge for 
nødvendig vedlikehold og fornying av 
kirkebygget, enten i egen regi eller i samvirke 
med kirkevergens etat. Bygningsutvalget har 
bestått av følgende personer: Dagfrid Johnsen, 
Roar Haltvik, Tor Kværnø og Arne Storset. 

I 2020 er det ikke blitt gjennomført større tiltak i 
regi av bygningsutvalget.  

Bygningsutvalget er involvert i mindre gjøremål: 
småreparasjoner av inventar, pynting av juletre 
m.v.  

Dagfrid Johnsen fungerer som «halv kirketjener». Hun er i kirka 2 ganger pr. uke, og uten hennes 
innsats ville det ikke vært så god orden der. Ved siden av rydding, holder hun orden på- og 
eventuelt vasker tekstiler av ulikt slag, og tar hånd om blomster. Om sommeren steller hun planter 
og bed ute. Kirsten Bentsen Storset har ansvar for innkjøp av forbruksartikler til kjøkkenet.  

 

15.  INFORMASJON OG KOMMUNIKASJON  
 

Hjemmesiden 
https://kirken.no/berg Ansvarlig Olav D. Svanholm. Hjemmesiden oppdateres ukentlig med vekt 
på nyheter. I tillegg finnes mye fast informasjon om menigheten (f.eks. Berg kirkes historie), 
kontaktinfo til ansatte og menighetsråd, informasjon om arbeidet vi har for barn og ungdom, om 
diakonalt arbeid, bibelkursene og informasjon om alle gudstjenestene. Den brukes konsekvent når 
et nytt kull konfirmanter skrives inn og når dåpsdato avtales, og ofte også ved påmelding til 
trosopplæringsarrangement. På slutten av året har den blitt aktivt brukt etter at vi måtte bestille 
plass på julens gudstjenester via Checkin.no.  

Facebook Strinda og Berg menigheter  
Facebook er mer dagsaktuell og øyeblikksorientert, og brukes regelmessig for å nå bredt ut med 
informasjon om arrangement som kommer og glimt fra det som har vært. Dette er en fin måte å 
holde kontakt med folk som ikke kommer til kirka så regelmessig. I år har vi i større grad brukt 
filmsnutter og lagt ut gudstjenester som har vært filmet på Facebook (blant annet 
julaftensgudstjenesten). 

Programfolderen  
Deles ut til alle i menigheten vår og høst. I tillegg sender vi brev til alle i de aktuelle årskullene når 
vi har arrangement i trosopplæringen. Under koronapandemien har vi i stor grad kommunisert på 
mail. I perioder har det vært sendt ukentlige mailer til alle kontakter. Disse har av og til vært en 
erstatning for gudstjenester vi ikke har kunnet gjennomføre, av og til et supplement.  

Menighetsblad 
Vi har vært i samtaler med Strindheim og Strinda menighet om å utgi et felles menighetsblad. 
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16.  MUSIKK  
 

23. august 2020 hadde vi avskjedmarkering med kantor Bjørn Vevang. 
Store deler av året var vi uten fast kantor gjennom det meste av året. 
Vi har hatt mange gode vikarer inne, men det har ikke vært mulig å 
videreutvikle det musikalske livet. Menighetsrådet har vært inne i 
arbeidet med utlysningstekst og ansettelse av ny kantor. Vår forrige 
kantor var inne i trosopplæringen med 40 % stilling. Denne 
stillingsdelen har vi nå mistet. Ny kantor er tilsatt i 50 % stilling. 
Kantoriet har hatt en del øvelser gjennom året. To forskjellige vikarer 
har vært inne. Etter et lengre opphold møttes koret til første øving 

igjen den 17. september. Med Åse Dalseth Austigard som smittevernansvarlig og Magnus Leite 
som vikarierende dirigent fikk koret så vidt begynt innstudering av nytt repertoar før de måtte gi 
seg i slutten av oktober på grunn av økende smitte i byen.  


